

Date: 26/03/2020

Ref: CEO/ADX/26032020/103

التاريخ: 26/03/2020

المراجع CEO/ADX/26032020/103

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Senior Head of Listed Companies Affairs
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.Box:54500 Abu Dhabi - U.A.E

السيد/ سيف صياح المنصوري
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500-أبوظبي-الإمارات العربية المتحدة

Subject: Board of Directors Meeting No. (2) of 2020 for Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "Company")

الموضوع: اجتماع رقم (2) لعام 2020 لمجلس إدارة شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع ("الشركة")

Abu Dhabi Ship Building PJSC presents its sincere greetings and appreciates your continues support for all national companies.

تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم المستمر لجميع الشركات الوطنية.

With reference to the above subject, kindly be advised that the Board of Directors meeting has been scheduled to be held on Monday 30 of March 2020 at 9:00 AM at the Company's headquarters – Baynunah Meeting hall to discuss the following points:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأنه تم تحديد موعد اجتماع مجلس إدارة الشركة ليكون يوم الإثنين الموافق 30 مارس 2020 في تمام الساعة التاسعة صباحاً في مقر الشركة- قاعة بينونة، وذلك لمناقشة النقاط التالية :

- Review and Approve Annual Audited Financial Statement for the period ending 31 December 2019.
- Approve Annual General Assembly Meeting Agenda.
- Administrative matters.

- الموافقة على البيانات المالية السنوية المدققة للفترة الزمنية المنتهية في 31 ديسمبر 2019.
- الموافقة على جدول أعمال الجمعية العمومية.
- أمور إدارية.

Kind Regards,

و تفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،

ديفيد ماسي

الرئيس التنفيذي

David Massey

Chief Executive Officer

Mussafah Industrial Area
P.O. Box 8922
Abu Dhabi, UAE

adsb.ae

منطقة المصفح الصناعية
ص.ب: 8922
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

adsb.ae